
                                 

     

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

         Θεσσαλονίκη, 10/06/2022 

 
Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Υγείας 
 
 
ΘΕΜΑ: «Έλλειψη προσωπικού πληρώματος ασθενοφόρου στην Σαμοθράκη» 
 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με ενημέρωση που λάβαμε από ηλεκτρονικό μέσο κοινωνικής δικτύωσης, 
προσφάτως (6/6/2022), το Κέντρο Υγείας της Σαμοθράκης ανακοίνωσε ότι: «Σας 
γνωστοποιούμε ότι το Κέντρο Υγείας Σαμοθράκης έχει έλλειψη προσωπικού 
πληρώματος ασθενοφόρου. Για αυτό το λόγο η νυχτερινή βάρδια από τις 23.00 μμ της 
προηγούμενης έως και τις 07.00 πμ της επόμενης ημέρας δεν διαθέτει ασθενοφόρο 
όχημα. Επανειλημμένα έχουμε ενημερώσει όλες τις αρμόδιες αρχές όμως δυστυχώς το 
πρόβλημα παραμένει άλυτο». 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε να στελεχώσετε το Κέντρο Υγείας της Σαμοθράκης με το απαραίτητο για την 
εύρυθμη λειτουργία του μόνιμο προσωπικό και να το εξοπλίσετε με τον απαραίτητο για 
την άρτια φροντίδα της υγείας των κατοίκων του νησιού ιατρο-τεχνολογικό εξοπλισμό; 

 
 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
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